

Chinese Community Church of Indianapolis / 印城華人教會

PROXY VOTING PERMISSION FORM / 代理投票授權表

CCCI BY-LAWS ARTICLE IV Section 4.06 Voting by Proxy. A representative of a member may exercise his/her vote at any meeting of the members of the Church either in person or by proxy executed by him in writing. No proxy shall be valid after eleven (11) months from the date of its execution unless a longer time is expressly provided therein.

印城華人教會章程第四款第六條 代理表決：會員之代理可以親自或向他人出具由其簽名之書面委託書委託他人在教會會議上行使表決權。任何委託書自簽署之後十一個月失效，除非委託書中明確規定了更長的有效期。

Name of Absentee Member (Printed):

缺席會員姓名（列印）： _____

Yes / No - I (the absentee) affirm that I am an active member attending CCCI church service regularly.

是 / 否 - 我（缺席會員）確認我是固定參加 CCCI 教會崇拜的活動會員。

I give _____ authorization to vote on my behalf on all issues put to
(Name of Proxy) a vote by CCCI during the Deacon Candidates Meeting.

我授權 _____ 代表我在 CCCI 會員大會期間提交表決的所有問題
(代理人姓名) 進行投票。

Absentee Member Signature / 缺席會員簽名: _____

Date / 日期: _____

This form must be presented at the annual church meeting

in order to receive a ballot to be used by proxy.

該表格必須在每年的教會會議上提交以便收到由代理人使用的選票。